
Den 27. april 2017 
 
 
10-dages forespørgsel om legepladser i Aarhus Kommune 
 
I SF mener vi at byens legepladser og de pædagogisk ledede legepladser er en vigtig del af børn og 
unges liv i Aarhus Kommune og vi har en ambition om, at vi får endnu flere og bedre legepladser i 
kommunen, herunder flere pædagogisk ledede legepladser. På den baggrund har vi en række 
spørgsmål om området. 
 

1) Hvor mange pædagogisk ledede legepladser er der i dag i Aarhus Kommune, hvor er de 
placeret, hvor mange medarbejdere har de hver især, og hvordan er deres respektive 
økonomiske rammer. 
 

2) Hvilke beslutninger er der truffet i forvaltningen eller Byrådet igennem de sidste 4 år, der i 
væsentlig grad påvirker de pædagogisk ledede legepladsers økonomi, placering og 
organisering? 
 

3) Er der nogle af de pædagogisk ledede legepladser der fysisk skal flyttes i de kommende år? 
 

4) Hvad er baggrunden for de pædagogisk ledede legepladsers målgruppe fra 5. klasse og op? 
 

5) Hvor vil det være mest hensigtsmæssigt at etablere nye pædagogisk ledede legepladser i 
takt med at byen og bysamfundene vokser? 
 

6) Hvis det er muligt at svare på - hvor stor en del af byens børn og unge har over 500 meter 
til en offentligt tilgængelig legeplads? 
 

7) Det lader umiddelbart til AarhusGuiden ikke indeholder alle offentligt tilgængelige 
legepladser. Hvad er baggrunden herfor? 
 

8) Hvor er der etableret legepladser tæt på skovområder? 

 
 
Venlig hilsen 
 
Jan Ravn Christensen 
Medlem af Aarhus Byråd (SF) 
Medlem af Teknisk Udvalg 
Medlem af Børn og Unge-udvalget 
Medlem af Sundheds- og Omsorgsudvalget 
Næstformand i Midttrafik’s Bestyrelse 
24 23 50 49 
 


